



Protokoll 2021:11

Plats
Zoom

Tid
Klockan 18:00-18:49

Närvarande:

Beslutande ledamöter

Vendela Lindholm
Kristina Martens
Maja Konforta
Daniella Ekström
Arwin Naderi
Hugo Härmark
Daniel Werner

Ordförande
Vice ordförande
Sekreterare
Pr- och informationsansvarig
Ordförande trivselutskottet
Ordförande nätverksutskottet
Ordförande utbildningsutskottet

§ Ärende:

1. Mötets öppnande

Mötet öppnas kl. 18:04.

2. Mötets beslutsmässighet

Mötet är beslutsmässigt.

3. Adjungeringar

Inga närvarande behöver adjungeras.

4. Val av justerare

Styrelsen beslutar

att utse Arwin Naderi till justeringsperson jämte ordförande Vendela Lindholm.

5. Fastställande av dagordning

Styrelsen beslutar

att godkänna dagordningen.



6. Fastställande av föregående protokoll

Styrelsen beslutar

att protokollet 2021:10 förs till handlingarna.

7. Ordförande informerar

Vendela informerar om att Daniela Doleneč och Anaís Le Pluart från Samhällsvetarkåren ställer upp på Stormötet som mötessekreterare respektive mötesordförande. De i styrelsen som har utskott ska skicka in en kort verksamhetsberättelse över den gångna terminen inför Stormötet. Vendela meddelar att det finns vakanta poster och uppmanar styrelsemedlemmarna att skapa intresse kring dessa och mötet.

Arwin, Kicki, Daniella och Vendela har bestämt med socionomstudenterna att ett gemensamt musikhjälpen-quiz ska hållas på Samvetet den 14 december.

Daniel Werner ansluter till mötet kl. 18.07.

8. Vice ordförande informerar

Kicki har nu hållit i fika med LP. Kicki tyckte det var rätt få studenter i foajén, såldes var det få studenter vi nådde ut till. Kicki planerar att anordna en till fika med LP i slutet av december i form av julmys.

9. Psykologförbundets studentförening i Lund informerar

Ingen representant närvarar.

10. Studentrepresentant i ledningsgruppen informerar

Erik närvarar inte på mötet.

11. Studentrepresentant i institutionsstyrelsen informerar

Erik närvarar inte på mötet.

12. Ekonomiansvarig informerar

Erik närvarar inte på mötet.

13. Balkommittén informerar

Kicki informerar om att eftersläppet slopas eftersom det var för jobbigt att ordna logistiskt. Dansgolvet på Grand ska dock vara öppet längre. Vaccinpass kommer inte krävas i nuläget enligt information från Grand. Detta kan dock komma att ändras.

14. Rapport från utskotten

a. Jämlikhetsutskottet



Nellie närvarar inte.

b. Nätverksutskottet

Hugo har fått svar av en av PTP-psykologerna. Hugo ska kontakta Anna Pardo om en föreläsning om compassion fatigue.

c. Trivselutskottet

Trivselutskottet hade finsittning för någon vecka sedan vilket gick väldigt bra. I nuläget finns inga planer på fler event eftersom både balen och musikhjälpen-quizet med socionomerna kommer ske under december. Arwin har ett förslag på att socionomerna och psykologerna ska baka tillsammans och sedan sälja fika för en liten slant. Alla pengar ska gå till musikhjälpen. Arwin tänkte lyfta detta med socionomstudenterna.

Arwin ska försöka kontakta olika nationer redan nu inför finsittningen i februari.

Vidare har Arwin haft kontakt med faddrarna och Anita inför vårens ankyntingsperiod. Arwin informerar om att faddrarna vill hyra en gymnastikhall och faddrarna undrar om detta är möjligt att göra i LPs namn eftersom det kostar 600kr mindre om det är en organisation som bokar gymnastiksalen. Styrelsen diskuterar detta och kommer fram till att det går bra, om pengarna dras från aknytningsbudgeten samt att faddrarna tar ansvar för lokalen.

d. Utbildningsutskottet

Daniel berättar om olika föreläsningar som utskottet hållit i. Utskottet har även hållit i repetitionscirklar.

e. Redaktionen

Daniella har publicerat bilder från finsittningen på LPs Facebook-sida. Daniella ska även fixa en powerpoint inför stormötet

15. Övriga ärenden

Vendela ska författa ett mejl med information om LP som ska skickas ut till de som ska börja termin 1 till våren. Hon tycker även det hade varit trevligt om LP kan skicka ut ett jultrev till psykologstudenterna innan juluppehållet.

Vendela lyfter städningen av P005. Hon har varit i kontakt med Maria Helmius som är ordförande för SPFS Lund. SPFS är också intresserade av att vara med på städningen. Dessutom vill SPFS ha ett eget skåp och Vendela menar att det är bra om vi införskaffar ett nytt skåp. Isåfall skulle vi köpa ett nytt skåp och ersätta bokhyllan som står i P005.

Kicki berättar att hon fått mejl från Mattias Kvist om att det saknas en micro i Skinners. Denna micro togs bort eftersom det hade kommit gnistor från den och en student hade behövt dra ut Sladden. Mattias hade ställt micron åt sidan för att kunna se serienummer om micron skulle reklameras. Micron försvann sedan efter det. Vendela påpekar att reklamationsrätten gäller i 3 år och



att microvågsugarna köptes in för flera år sedan så att micron troligen ändå inte hade gått reklamera.

Styrelsen diskuterar köpet av en ny micro. Priserna för en ny micro ligger på ca en tusenlapp. Vi hade behövt fråga Erik om vi kan budgetera 1000kr till en ny micro men Erik närvarar inte på mötet. Hugo tar på sig att kolla upp olika förslag på microvågsugnar.

16. Datum för nästa möte och fikaansvar

Vendela kommer lägga upp en omröstning i Facebook-gruppen med olika förslag på datum för nästa möte. Vecka 1 eller vecka 2 diskuteras. Mötet kommer ske på distans så en fikaansvarig behöver inte utses.

17. Mötets avslutande

Mötet avslutas kl. 18:49.

Maja Konforta
Sekreterare

Vendela Lindholm
Ordförande

Arwin Naderi
Justerare